
16 I La Selva 

Biel Jover diu que cal 
revisar la llei dels 
PEIN i fer-la flexible 
Apunta que irnpedeixen crear biodiversitat 

JAionso, Vidreres. 
El director dels Serveis Terri- 
tor ia l~  de Medi Ambient a Gi- 
rona, Biel Jover, va assenyalar 
ahir que cal revisar la legislació 
ambiental dels PEIN i fer-la 
més ujlexible~. Jover, que va ser 
l'encarregat d'obrir unes jorna- ' des sobre Els espais naturals de 
la Selva a debut, que e s  van ini- 
ciar ahir a Vidreres, va assegu- 
rar que els plans especials d'al- 
guns PEIN impedeixen crear 
espais de pastura o recuperar 
activitats agncoles tradicionals 
corn la vinya o l'olivera. En 
aquest sentit, el director dels 
Serveis Territorials de Medi 
Ambient a Girona, va puntualit- 
zar que aquestes activitats con- 
tribueixen a generar més bio- 
diversitat. 

D'aquesta manera, va consi- 

derar que legislació actual ués 
defensiva» i corn a mostra d'a- 
quest fet va assenyalar que 
molts dels massissos muntan- 
yosos abandonats als anys 50 i 
60 s'han convertit en PEIN, tot 
fent referencia a Cadiretes, les 
Gavarres o el Cap de Creus. 

Segon Jover la gran quantitat 
de PEIN que hi ha distribuits 
per tot Catalunya, fa que s'esti- 
gui devaluant aquesta categoria 
de protecció. Així es  va referir 
al PEIN del Volca de la Crosa, 
tot plantejant si aquesta zona 
podria protegir-se amb qualse- 
vol a l t r a m r a .  4 o m  que totpot 
ser PEIN estem devaluant una 
categoria de protecciów va dir. 
Tanmateix, va apuntar que 
aquest espai cada vegada es veu 
rnés reduit per les infraestruc- 
tures que l'envolten. 
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GABRIEL JOVER. Va obrir les jornades sobre els espais naturals a la Selva. 

Pel que fa a la Selva, Jover va 
assenyalar que la seva principal 
problematica e s  «ser capac de 
planificar de manera coherent 
l'impacte que poden provocar les 
infraestructures que la traves- 
senw. En aquest seritit, va as- 

i Jover va apuntar 

senyalar que aquestes «han de 
ser permeables per les especies i 
lespersones». Així va opinar que - 
les infraestructures poden 
c r e a r  fractures socials intpor- 
tants» i per aquest motiu cal evi- 
tar atancar el tertitoriw. &xí va 
considerar que el desenvolupa- 
ment urbanístic i les activitats 
industrials s'han de concentrar 
en ~Punts dWims al costat de les - 

que les Agendes infraestru~turesw, de manera 
que aquest <<sigui compactew. 

XXI de la Selva Per aquest motiu va proposar 
que en lloc de que cada muni- de vinnilar cipi tingui un poiígon industrial, 

ak ~ O U S  POUM que aels ajuntantents es posin 

d'acord per compartir els bene- 
ficis que generen». D'aquesta 
manera va fer una aposta per 
umantenir els nuclis que hi ha» 
i que les infraestructures, ja si- 
gui la N-11 corn el servei de ro- 
dalies de tren, beneficien les 
dues bandes, és  a dir a la Selva 
marítima i l'interior, per millo- 
rar les comunicacions de la po- 
blació. Jover que va destacar 
aquest fet corn una de les prin- 
cipals problernatiques de la co- 
marca, va assenyalar que 
aquest aspecte podra millorar 
amb la posada en marxa del Pla 
d'infraestructures i l'elaboració 
de les Agendes IW que enge- 
garan nombroses poblacions 
selvatanes. M ,  va manifestar 
que en aquestes s'han de lligar 
espais corn les Gavarres, Cadi- 
retes i la Crossa, aixi corn pre- 
servar les Guilleries, 1'Esparra 
i una part del Montseny, amb 
corredors ambientals i fer-ne la 
gestió corresponent. 

Tanmateix va manifestar que 
les Agendes IW han de vincu- 
lar-se amb les revisions del Pla 
d'ordenació urbana municipal 
(POUM) que s'estan portant a 
terme actualment. 

Les jornades sobre els espais 
naturals de la Selva, organitza- 
des per l'associació SABA21 fi- 
nalitzen avui al Centre Cívic de 
Vidreres. 


